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Zápis č. 2/2011 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Miesto konania: zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  17. 2. 2011 od 14:00 hod  
 
Prítomní: P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. 

Paštéková, N. Slavíková, R. Ťavoda, M. Šmatlák, riaditeľ  
 
 
Na úvod podpredsedníčka rady privítala všetkých členov rady a za overovateľku zápisu navrhla p. 
N. Slavíkovú.   
 

1. Hlasovanie: 

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková a R. 
Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (N. Slavíková). Rada AVF návrh schválila. 

 
Vzhľadom na to, že nikto z prítomných nemal žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie programu, 
dala podpredsedníčka rady hlasovať o  návrhu programu. 
 

2. Hlasovanie: 

ZA: 9 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, N. 
Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

Návrh programu rokovania rady: 

1. Voľba predsedu rady Audiovizuálneho fondu 
2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 
3. Návrh schémy štátnej pomoci  
4. Rôzne 
 

3. Hlasovanie: 

ZA: 9 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, N. 
Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
 

1. VOĽBA PREDSEDU RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 
 
Podpredsedníčka rady v nadväznosti na ustanovenie čl. 2 ods. 1 rokovacieho poriadku otvorila otázku 
procedurálneho postupu pri voľbe predsedu, nakoľko rada o zvolení predsedu môže v odôvodnených 
prípadoch rozhodnúť verejným hlasovaním, najmä ak za predsedu alebo podpredsedu kandiduje iba 
jeden člen rady alebo ak s takýmto postupom hlasovania vyjadrí súhlas nadpolovičná väčšina 
všetkých členov rady. Zároveň vyzvala členov rady, aby predniesli návrhy kandidátov na funkciu 
predsedu rady. 
 
J. Paštéková navrhla tajnú voľbu a N. Slavíková predniesla návrh, aby sa predseda rady volil verejne. 
Súčasne s tým navrhla za predsedníčku rady p. Zuzanu Gindl-Tatárovú.  
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Podpredsedníčka rady následne položila členom rady otázku, či niekto z nich chce navrhnúť iného 
kandidáta na predsedu rady alebo či sa niekto z členov rady chce sám uchádzať o funkciu predsedu 
rady. 

 

Vzhľadom na to, že nikto z členov rady nepredložil iný návrh na kandidáta na funkciu predsedu rady, 

ani sa nevyjadril, že sa sám uchádza o túto funkciu, podpredsedníčka rady dala najskôr hlasovať 

o tom, kto je za verejné hlasovanie: 

4. Hlasovanie: 

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, N. Slavíková, 
R. Ťavoda); PROTI: 1 (J. Paštéková); ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
Z. Gindl-Tatárová vyjadrila súhlas so svoju nomináciou a podpredsedníčka rady dala hlasovať o tom, 
kto je za návrh, aby p. Zuzana Gindl-Tatárová sa stala predsedníčkou rady: 
 

5. Hlasovanie: 

ZA: 7 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, M. Luther, J. Paštéková, N. Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 2 (Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec). Rada AVF zvolila Z. Gindl-Tatárovú za predsedníčku rady a voľbu 
potvrdila uznesením: 

UZNESENIE č.   11/2011 zo  17. 2. 2011 

Rada AVF podľa § 4 ods. 2 písm. k) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde zvolila počtom 
7 hlasov za predsedníčku rady prof. Zuzanu Gindl-Tatárovú na funkčné obdobie dvoch rokov. 
 

6. Hlasovanie: 

ZA: 9 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, 
N. Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
Novozvolená predsedníčka členom rady poďakovala za dôveru a vyslovila presvedčenie, že svojím 
pôsobením vo funkcii sa bude usilovať najmä o vzájomné porozumenie a hľadanie konštruktívnych 
riešení v audiovizuálnom prostredí. Súčasne s tým požiadala podpredsedníčku rady, aby pokračovala 
vo vedení rokovania. 
 

2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI 
ZASADNUTIAMI A KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

 
Riaditeľ fondu informoval členov rady: 

 o počte doručených žiadostí vo výzve č. 2/2011 a rozdelení finančných prostriedkov podľa 
štruktúry podpornej činnosti na rok 2011 na programy a podprogramy,  

 k výzve 1/2011 zatiaľ nebola doručená ani jedna žiadosť. 
 

Prehľad počtu doručených žiadostí a rozdelenia finančných prostriedkov vo výzve č. 2/2011 

program / podprogram počet žiadostí požadovaná suma v % 
disponibilná 

suma 
podiel k 

požadovanej 
rezerva / priority 

1.1 hrané 35 12 824 361 68% 1 730 000 13,49%   
podprogram 1.1.4 18 7 758 326 41%       
podprogram 1.1.5 3 1 761 065 9%       
podprogram 1.1.6 3 1 364 821 7%     173 000 
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podprogram 1.1.7 11 1 940 149 10%     86 500 

1.2 dokument 49 3 461 728 18% 420 000 12,13%   
podprogram 1.2.4 12 857 223 5%       
podprogram 1.2.5 30 2 332 406 12%       
podprogram 1.2.6 4 197 879 1%     42 000 
podprogram 1.2.7 3 74 220 0%     21 000 

1.3 animovaná 7 661 688 3% 150 000 22,67%   
podprogram 1.3.4 3 348 442 2%       
podprogram 1.3.5 1 45 000 0%       
podprogram 1.3.6 2 191 974 1%     15 000 
podprogram 1.3.7 1 76 272 0%     7 500 

 

program / podprogram počet žiadostí požadovaná suma v % disponibilná suma podiel k požadovanej 

1.4 školské... 30 524 187 3% 110 000 20,98% 

2.2 podujatia 33 1 215 909 6% 450 000 37,01% 

3. edičná... 17 217 590 1% 90 000 41,36% 

Spolu 171 18 905 463 100% 2 950 000 15,60% 

 
 
UZNESENIE č.   12/2011 zo  17. 2. 2011 

RAVF berie na vedomie návrh rozdelenia finančných prostriedkov pre OK a ukladá riaditeľovi, aby 
v podprogramoch 1.1 až 1.3 oznámil OK aj osobitné vyčíslenie sumy na diela pre detského diváka 
a na minoritné koprodukcie v nadväznosti na schválenú štruktúry podpornej činnosti na rok 2011. 
A oboznámil členov komisií o spôsobe nakladania s týmito prostriedkami. 
 
TK: najbližšie zasadnutie rady     Z: riaditeľ 
 

7. Hlasovanie: 

ZA: 9 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, N. 
Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 
 
Ďalej riaditeľ informoval radu o tom, že dňa 9. 2. 2011 v súlade s novou úpravou vnútorných 
predpisov Audiovizuálneho fondu za prítomnosti členov dozornej komisie AVF A. Škreka, Ľ. Vondrovej 
a následne dňa 11. 2. 2011 za prítomnosti členov dozornej komisie AVF A. Škreka a I. Peschla bolo 
určené zloženie odborných komisií pre výzvu č. 1/2011 a výzvu č. 2/2011. V prípade troch komisií 
nebolo možné uskutočniť žrebovanie, nakoľko určený počet členov odbornej komisie sa zhodoval 
s počtom členov spôsobilých na výkon funkcie člena v zmysle vnútorných predpisov Audiovizuálneho 
fondu. Zároveň riaditeľ pozval členov rady na úvodné stretnutie všetkých odborných komisií, ktoré sa 
uskutoční v piatok 18. 2. 2011 o 11.00 hod v sídle fondu.  
 
Súčasne s tým riaditeľ upozornil členov rady na nasledovné skutočnosti: 

 v odbornej komisii pre podprogram 1.3 pre oblasť animovanej tvorby v súčasnosti nie je medzi 
vymenovanými členmi zastúpený žiaden odborník za produkčnú odborno-profesijnú skupinu, 

 v odborných komisiách pre podprogramy 1.1 až 1.3 v súčasnosti nie je medzi vymenovanými 
členmi dostatočné zastúpenie pre odborné posúdenie audiovizuálnych diel určených pre 
detského diváka.  
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V nadväznosti na prednesenú informáciu sa členovia rady v rozprave zhodli na postupe, v zmysle 
ktorého kancelária pripraví na nasledujúce rokovanie rady: 

 návrh kandidátov na členov odborných komisií Audiovizuálneho fondu predložený na základe 
verejnej výzvy, v ktorej bude zdôraznené, že dopĺňanie členov je vzhľadom na uplatnenie 
nových pravidiel trvalý priebežný proces obmieňania a zvyšovania odbornosti komisií, 

 pripraví prehľad o nomináciách existujúcich členov, ktorí boli navrhovaní do viacerých komisií 
ale vymenovaní boli iba do jednej komisie, 

 overí pri vymenovaných členoch odborných komisií možnosť vymenovať ich aj do ďalších 
komisií, do ktorých neboli navrhnutí, 

 opätovne osloví navrhnutých a radou nevymenovaných kandidátov na členov odborných 
komisií z predchádzajúcich výziev. 

 

Ďalej riaditeľ fondu informoval členov rady: 

 o predložení vyúčtovania príspevku z MK SR na rok 2010 (v tlačených materiáloch na 

rokovanie); 

 o predložení podkladov do fiškálneho rámca rozpočtu verejnej správy na roky 2012 – 2014, 

v nadväznosti na ktorý budú spracované východiská rozpočtu na roky 2012 – 2014 a následne 

rozpočet fondu na rok 2012; 

 o sprístupnení informácie podľa zákona č. 211/2000 Z. z. pre Transparency International 

Slovakia, vrátane možnosti uskutočniť audit transparentnosti informácií poskytovaných 

fondom žiadateľom, na webovom sídle fondu aj v štatistikách pre verejnosť; 

 o záveroch zo zasadnutia EFAD, ktoré sa uskutočnilo počas tohtoročného medzinárodného 

filmového festivalu v Berlíne:  na základe zadania EFAD bude vypracovaná štúdia s výstupom 

odporúčania pre Európsku komisiu k príprave nového Oznámenia  o kinematografii (základný 

právny rámec EÚ pre poskytovanie štátnej pomoci v audiovízii), pričom Audiovizuálny fond sa 

bude primerane podieľať na zabezpečení financovania štúdie; 

 stanovisku EFAD k možnej budúcnosti programu MEDIA a dôsledkom jeho prípadného 

spojenia s iným programom EÚ. 

Výber z korešpondencie: 

 kancelárii fondu bolo po opakovaných dotazoch doručené konečné usmernenie na 

zverejňovanie zmlúv v Centrálnom registri zmlúv, 

 o príprave novej verzie web stránok fondu, ktorej termín zverejnenia je plánovaný na 

1.3.2011;  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia úloh a uznesení: 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ Z 1. ROKOVANIA: 
číslo uznesenia: termín: zodpovedný: vyhodnotenie: 
1/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
2/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
3/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
4/2011 z  27. 1. 2011   nevyhodnocuje sa 
5/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
6/2011 z  27. 1. 2011   nevyhodnocuje sa 
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7/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
8/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
9/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
10/2011 z  27. 1. 2011 2. rokovanie riaditeľ splnené 
49/2010 z  5. 10. 2010 Trvalý riaditeľ Plní sa priebežne 
 
Úloha z 27.1.2011 - v súvislosti s prípravou notifikácie schémy štátnej pomoci:  

 odpovedať na žiadosť ANP a informovať aj ostatných žiadateľov prostredníctvom web stránky 
AVF,  

 zároveň do 10. 2. vypracovať návrh schémy a predložiť tento návrh na nasledujúce rokovanie 
rady. 

Vyhodnotenie: splnené 

 
UZNESENIE č.   13/2011 zo  17. 2. 2011 

Rada AVF berie na vedomie informáciu riaditeľa o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 28. 
1. 2011 do 17. 2. 2011 a kontrolu plnenia úloh a uznesení.  
 

8. Hlasovanie: 

ZA: 9 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková, N. 
Slavíková, R. Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 
 
 
 

3. NÁVRH SCHÉMY ŠTÁTNEJ POMOCI  
 
Schéma štátnej pomoci poskytovaná prostredníctvom Audiovizuálneho fondu nadväzuje na doteraz 
schválené pravidlá a zmeny v podpornej činnosti fondu a podrobne sumarizuje podmienky 
poskytovania finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu ako štátnej pomoci. Návrh 
schémy bude východiskom pre posúdenie (notifikáciu) týchto podmienok Európskou komisiou tak, 
aby na poskytovanie štátnej pomoci z Audiovizuálneho fondu jednotlivým prijímateľom nad rámec 
minimálneho limitu (pomoc de minimis) nebolo potrebné žiadať osobitný súhlas Európskej komisie 
pre každý jednotlivý prípad. Platnosť schémy sa navrhuje do roku 2015.  
 
V zmysle záverov z predchádzajúcej rady kancelária fondu predložila materiál na pripomienkovanie 
odbornej verejnosti. Pripomienky písomne predložila Asociácia nezávislých producentov (ANP). 
 
Rada AVF na rokovaní prerokovala pripomienky ANP a akceptovala tie pripomienky a návrhy, ktorých 
uplatnenie nevyžaduje zmenu vnútorných predpisov fondu a ktoré zároveň boli v súlade so zákonom 
o AVF. Súčasne s tým členovia rady prerokovali aj písomné pripomienky p. N. Slavíkovej 
a pripomienku T. Kamenca, ktoré boli operatívne zapracované do návrhu materiálu. V priebehu 
rozpravy o tomto bode sa z ďalšej časti rokovania ospravedlnila p. N. Slavíková. V nadväznosti na to 
podpredsedníčka rady navrhla, aby druhým overovateľom zápisu spolu s p. N. Slavíkovou bol  p. R. 
Ťavoda.  
 

9. Hlasovanie: 

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková a R. 
Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 
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UZNESENIE č.  14/2011 zo  17. 2. 2011 

Rada AVF schvaľuje návrh Schémy štátnej pomoci poskytovanej prostredníctvom Audiovizuálneho 
fondu v zmysle prednesených pripomienok členov rady a súčasne poveruje riaditeľa, aby materiál 
predložil na ďalšie konanie a priebežne informoval radu o aktuálnom stave notifikácie schémy. 

TK: najbližšie zasadnutie rady     Z: riaditeľ 
 

10. Hlasovanie: 

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková a R. 
Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 
 
 

4. RÔZNE 

M. Luther v nadväznosti na písomnú informáciu o príprave novej verzie internetových stránok fondu, 

ktorú kancelária rozoslala  členom elektronickou poštou, vyjadril spokojnosť a ocenenie štruktúry aj 

obsahu novej verzie stránok.  

Na záver podpredsedníčka rady dala hlasovať o termíne nasledujúceho rokovania rady AVF, ktoré sa 
uskutoční dňa 23.3. 2011 o 11.00 v sídle fondu. Súčasne s tým upozornila, že súčasťou programu 
rokovania budú návrhy odborných komisií na zvýšenie celkovej sumy určenej na rozdelenie 
v príslušnej výzve o sumu účelovo učenú na dofinancovanie priorít fondu z finančnej rezervy určenej 
v štruktúre podpornej činnosti fondu.   
 

11. Hlasovanie: 

ZA: 8 (P. Kolevská, Ľ. Féglová,  M. Gajdošíková, Z. Gindl-Tatárová, T. Kamenec, M. Luther, J. Paštéková a R. 
Ťavoda); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. 

 

Zapísal:  B. Bobocký 

Overovatelia:   N. Slavíková 
  R. Ťavoda 
 
 
Bratislava 17. 2. 2011 

 prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD. 
 predsedníčka rady 

Audiovizuálneho fondu 
 


